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MERKNADER: 

 

Befaring Sulitjelma skole. 

 

Orientering fra rådmannen: 

 3-deling i samhandlingsområder 

o Helse/pleie: Ole Reidar Sollund 

o Oppvekst: Arve Rolandsen 

o Kommunalteknisk: Frank Bernhardsen 

o Ass.rådmann: Frank Bernhardsen 

o Mer permanent ordning til sommeren 



o Viktig: Økonomistyring 

 Ledersamling 17. – 18. januar 

o Stort engasjement fra alle lederne i Fauske 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Merknader til dagsorden: 

 To ekstra referat. 

 En ekstra sak. 

 Jørn Stene (FL): 

1.  Ber om orientering status Sagatun. 

2.  Ber om orientering status legekontor i Sulitjelma. 

3.  Ber om orientering brannstasjonen i Valnesfjord. 

 Besparelse notat fra mannskapet 

 ROS-analyse. Burde vært lagt fram i driftsutvalget 

4.  Henvendelse fra eldre personer. Fotpleier finnes ikke lenger. Tjenesten bruker å 

komme hjem. Tjenesten er borte. Ber om orientering. 

5.  Diskutere om administrasjonen skal utarbeide serviceerklæringer for hver tjeneste. 

6.  Har administrasjonen kontroll på orienteringssaker til driftsutvalget? 

7. Ønske: Befaring sykehjemmet - dobbeltrom 

 Bernt Gøran Lund (AP): 

1.  Sagatun – Fremdriftsplan? 

2.  Status legedag i Sulitjelma? 

3. Er hjertestart i Sulitjelma på plass? 

 Hilde Dybwad (AP): 

Ber om en sak hvor det legges fram et årshjul over hvilke rapporter som driftsutvalget 

skal ha og når: 

o Rapport brukerkontor 

o Rapport barnevern 

o Spesialundervisning 

o Utvikling mobbesaker 

 Eirik Barstrand (AP): 

Ber om at skoleskyss Medås kommer sammen i orientering sak ang. skoleskyss 

Vassryggen og Kvitblik. 

 Marit Stemland (FRP): 

o Ber om orientering brannstasjon Valnesfjord 

o Ber om orientering dobbeltrom 

o Ber om orientering avlastning pårørende 

 Åshild Uhre (V): 

Boligmangel i Fauske for personer som ikke får lån. 

 Hvor mange kommunale boliger har vi? 

 Er det fortgang i planer? 

 Er det noen boliger i samarbeid med ISBBL som planlegges? 

 

Svar på spørsmål: 

Kommunalsjef svarte. 

Jørn Stene: 

Pkt. 1. Det er kommet en rapport fra Rambøll, men fagvurderingene er ikke kommet. Dette 

må mottas før vi kan forstå grunnboringen. Rådmannen vil komme med en helhetlig sak til 

politisk behandling. Grunnen er kritisk.  

Pkt. 2. Det er krav hvordan et legekontor kan være. 



Pkt. 3. Har ikke sett tilbudet fra mannskapet. Flott responstid fra Valnesfjord. ROS-analyse 

sier at det er tilstrekkelig dekke fra Fauske som følge av tunnelen. Driftsutvalget kan få ROS-

analysen. 

Pkt. 4. Fotpleier. Skal gi tilbakemelding. 

Pkt. 5. Serviceerklæringer. Må se på dette – Hvor omfattende skal de være? 

Bernt Gøran Lund: 

Hjertestarter. Er tidligere sagt at den skal plasseres på brannstasjonen. 

Hilde Dybwad:  

Lurt å få en rytme med årshjul. God ide. Må se på måte og når. 

Eirik Barstrand:  

Kommunalsjef Arve Rolandsen svarte. Skoleskyss – Vassryggen/Kvitblik: Fylkeskommunen 

er tjenesteleverandør på ruta. Har prøvd å få til endringer, men ikke vunnet fram. 

Medås: Er utfordrende. 5 – 6 elever- Må velge å gå mot E6 eller kryss mot Tverå grendehus. 

Har sendt henvendelse til fylkeskommunen og bedt om at buss kjører over Medås. Dette er 

ikke godtatt grunnet vanskelig logistikk på bussruta og veiens beskaffenhet. Elevene må gå 30 

meter på E6s veiskulder bort til busslomma. Det er en 1. klassing som har krav på skyss 

grunnet farlig skolevei. Må sjekke hvem som er veimyndighet på vei mot Tverå grendehus for 

eventuelt redusering av hastighet. 

Marit Stemland:  

Sak avlastning pårørende er under arbeid. 

Åshild Uhre:  

Dette kan tas opp som et større tema. Tar med innspill. 

 

 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Inhabilitet: 

Bernt Gøran Lund sak 3/13. 

 

Bernt Gøran Lund ble innvilget permisjon fra og med sak 3/13 grunnet begravelse. 

 

 

 

 

 

 



Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

001/13 GODKJENNING AV MØTEBOK 

002/13 REFERATSAKER I PERIODEN 

003/13 SULITJELMA SKOLE - FRAMDRIFT 

004/13 OPPRETTELSE AV LEGEHJEMMEL I KOMBINASJON MED 

KOMMUNEOVERLEGESTILLING 

005/13 REVISJON AV KULTURSTØTTEREGLEMENTET 

006/13 SAMARBEIDSAVTALE MELLOM FAUSKE KOMMUNE OG FAUSKE 

IDRETTSRÅD 

007/13 KOMMUNAL PLAN FOR IDRETT, FYSISK AKTIVITET OG 

FRILUFTSLIV- PLANENS ANLEGGSDEL - PRIORITERING AV 

SPILLEMIDDELSØKNADER 2013 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/341      

 Arkiv sakID.:   13/90  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutavlget 
 

Sak nr.:    001/13 DRIFTSUTVALG Dato:  23.01.2013 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 11/2012 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 11/2012 godkjennes. 

 

 

DRIF-001/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/340      

 Arkiv sakID.:   13/89  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans:  
 

Sak nr.:    002/13 DRIFTSUTVALG Dato:  23.01.2013 

 

 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 12/10315 U 12/1603 23.11.2012 Nordland fylkeskommune OPPRETTELSE AV 

HØRSELSSENTRAL I INDRE 

SALTEN 

 12/10888 I 08/1354 10.12.2012 Fauske Frivilligsentral FAUSKE FRIVILLIGSENTRAL - 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE 

21. NOVEMBER 2012 

 13/36 I 13/3 19.12.2012 Fauske Frivilligsentral VALG  2013  -  FAUSKE  

FRIVILLIGSENTRAL 

 13/214 X 11/1070 09.01.2013  KOMMUNALT 

DRIFTSTILSKUDD TIL IKKE-

KOMMUNALE BARNEHAGER I 

FAUSKE KOMMUNE 

 13/302 X 11/2487 14.01.2013  ERFARINGER FRA 

BRUKERKONTORET FOR 

DESEMBER 2012 

 13/498 X 06/1429 21.01.2013  BARNEVERNSTJENESTEN - 

MÅNEDSRAPPORT 

NOVEMBER 2012 

 13/578 X 06/1429 22.01.2013  BARNEVERNSTJENESTEN - 

MÅNEDSRAPPORT DESEMBER 

2012 

 

 

 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

DRIF-002/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Innstillingen vedtas med slikt tillegg til rapport fra brukerkontoret: 

Fauske kommune har ikke som målsetning at langtidsavdeling ved sykehjemmet skal 

driftes med dobbeltrom. Tvert i mot er målsetningen å tilby enkeltrom. I den forbindelse 



vises det til Forskrift for sykehjem og boform for heldøgns omsorg og pleie. Kap. 1 

V. Om beboernes rettigheter § 4-1 andre avsnitt: Sitat; Sengerommene skal som 

hovedregel være enerom. Det kan innredes to-sengsrom for ektefeller og andre som 

ønsker å bo sammen. Sengerommene skal ha en størrelse og utforming som forenkler 

stellet av sengeliggende pasienter. Sitat slutt.  

Videre står det i § 4-3. sitat, Beboerne skal kunne medbringe egne møbler og private 

gjenstander ved permanent opphold, sitat slutt. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

FL’s forslag ble forkastet med 6 mot 3 stemmer. 

 

VEDTAK: 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/8339      

      Arkiv sakID.:   12/1964  Saksbehandler:  Frank Bernhardsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    003/13 DRIFTSUTVALG Dato:  23.01.2013 

  FORMANNSKAP  04.02.2013 

  KOMMUNESTYRE  14.02.2013 

 

 

 

 

SULITJELMA SKOLE - FRAMDRIFT 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Sammendrag: 
 

Prosjekt Ny skole i Sulitjelma er igangsatt i hht godkjent romprogram/andre forutsetninger. 

Prosjektet har en godkjent kostnadsramme på ca 77,7 mill kr. Dette innbefatter følgende 

hovedmomenter: 

 

Ny trafikkløsning mm                 6 051 000 

Utendørsanlegg                 1 299 000  

Nytt bygg                37 860 000  

Ombygging/rehabilitering              24 621 000 

Riving                              7 897 000  

Totale kostnader               77 728 000  

   

I disse summene er det innarbeidet normale reserveanslag. 

 

Som rådmannen tidligere har informert kommunestyret om har grunnarbeidene i form av 

nødvendig vegomlegging, samt opprydding/klargjøring av VA-anlegg blitt vesentlig mere 

kostnadskrevende enn forutsatt. Alle reservepostene i kostnadsoverslaget er benyttet for å dekke 

opp merkostnadene og prosjektkostnadene viser en overskridelse med i underkant av 2 mill 

dersom det ikke iverksettes tiltak. 

 

I tillegg er det fra skolen framsatt ønsker mht inventar/utstyr som langt overskrider 

budsjettrammen. 

 

Lokalitetene for eksisterende barnehage i Sulitjelma er ikke tilfredstillende og det er i 

økonomiplanen avsatt planleggingsmidler til nye lokaliteter. 

 

I budsjettkommentarene for 2012/økonomiplan for 2013-2015 har rådmannen varslet at det 

kunne bli nødvendig å vurdere mulighetene for å inkorporere lokaler til barnehagen innenfor 

igangsatt skoleprosjekt. Det ble varslet en avventing av beslutningen om bygging av nye lokaler 

for barnehagen til det forelå en bedre oversikt over det samlede arealbehovet for skolen og 

barnehagen.   



 

Bakgrunnen for å se på muligheten for å innlemme barnehagen i Sulitjelma, i den nye skolen 

som er under oppføring, er knyttet til følgende:  

 

• Elevtallet i skolen vil i nær fremtid være betydelig lavere enn det skolen er        

            dimensjonert for. Den nye skolen er dimensjonert for et elevtall på 80 elever. 

            Prognosene for 2014 og framover viser et elevtall på mellom 40 og 50 

• Barnehagens driftslokaler er svært dårlige sett i relasjon både til standard og formål for  

            driften. 

• Den totale økonomien i kommunen er krevende  

• En gjennomgang av ressursbruk i et mer langsiktig driftsbilde. 

 

Det er gjort et foreløpig kostnadsoverslag på merkostnader av innlemmelse av barnehagen i nytt 

skolebygg Estimert prisoverslag ligger på i overkant av 3 millioner for å endre prosjektet under 

bygging. Usikre faktorer er blant annet økte utgifter til entreprenør, konsekvensene en ny 

forvaltningsmessig behandling vil medføre og kostnader knyttet til innredning.  

For å få et nøyaktig bilde på det eventuelt nye kostnadsbildet som oppstår, må ny prosjektering 

gjennomføres. 

 

Et annet alternativ til å implementere barnehagen i allerede igangsatt byggeprosess vil være å 

avvente ombygging av deler av skolen etter at byggeprosessen av skolen er fullført. Estimerte 

ombyggingskostnader vil kunne bli mellom  8000 og 15000 kr pr m2. Kostnadene vil avhenge av 

hvor store ombygginger som da iverksettes, men rådmannen antar at kostnadene vil bli høyere 

enn om arbeidene gjennomføres nå. 

 

Velges et nybyggalternativ for barnehagen vil kostnadene ligge rundt 30.000 pr m2. 

 

Det er allerede gjort endringer i forutsetningene for oppførelse av skolebygget slik at det ved 

gjenstøping av grunnflaten vil ligge rørsystemer klart for en eventuell innlemmelse av 

barnehagen på et senere tidspunkt. 

 

 

Rådmannen finner med bakgrunn i det foranstående og da særlig utsiktene til at den økonomiske 

rammen for prosjektet ikke vil holde, grunnlag for å vurdere endringer i forhold til hvordan 

prosjekt skole i Sulitjelma skal realiseres. 

 

Rådmannen vil derfor ut fra en totalvurdering anbefale  følgende 

 

 

INNSTILLING : 
 

1. Byggingen av nybygget gjennomføres i hht forutsetningene. 

2. Barnehagen flyttes inn i skolen. 

3. Kommunestyret ber rådmannen utrede nærmere hvordan prosjektet kan fullføres 

innenfor rammen av prosjektet. 

 

 

DRIF-003/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Jørn Stene (FL) fremmet følgende utsettelsesforslag: 



1. Saken utsettes til neste møte i driftsutvalg. 

 

2. Det forutsettes at lov om grunnskolen (opplæringslova) følges når det gjelder hvem 

som skal uttale seg i en slik sak. Det vises her til § 11-1. Samarbeidsutval, § 11-1 a. 

Skolemiljøutval, § 11-2. Elevråd. Videre vises det til lov om barnehager, § 4. Foreldreråd 

og samarbeidsutvalg. Det forutsettes videre at arbeidstakerorganisasjoner uttaler seg, 

samt at nærmiljøutvalget i Sulitjelma får uttale seg. 

 

3. Når saken fremmes på nytt, så skal det konkret vises hvordan man både innvendig og 

utvendig har tenkt gjennomført rådmannens planer om samlokalisering av skole og 

barnehage. 

 

4. Inntil noe annet er politisk vedtatt, så fortsetter utbygging av Sulitjelma skole i tråd 

med kommunestyrets vedtak i sak 075/12. 

 

FL’s utsettelsesforslag ble forkastet med 6 mot 2 stemmer. 

 

 

Anne Grethe Lund (AP) foreslo nytt pkt. 2 og 4: 

2. Det startes en prosess mot en mulig framtidig innpassing av barnehagen i skolens 

lokaliteter. 

4. Kommunestyret forutsetter endelig politisk behandling innen utgangen av juni 2013. 

 

 

Innstillingen pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 

AP’s forslag pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingen pkt. 3 ble enstemmig vedtatt. 

AP’s forslag pkt. 4 ble enstemmig vedtatt. 

 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Byggingen av nybygget gjennomføres i hht forutsetningene. 

2. Det startes en prosess mot en mulig framtidig innpassing av barnehagen i skolens 

lokaler. 

3. Kommunestyret ber rådmannen utrede nærmere hvordan prosjektet kan fullføres 

innenfor rammen av prosjektet. 

4. Kommunestyret forutsetter endelig politisk behandling innen utgangen av juni 2013. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/180      

      Arkiv sakID.:   13/48  Saksbehandler:  Eli Hansen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    004/13 DRIFTSUTVALG Dato:  23.01.2013 

  FORMANNSKAP  04.02.2013 

  KOMMUNESTYRE  14.02.2013 

 

 

 

OPPRETTELSE AV LEGEHJEMMEL I KOMBINASJON MED 

KOMMUNEOVERLEGESTILLING 

   

 
Vedlegg: Notat ang. rekruttering av kommuneoverlege 

 

Sammendrag: 
 

Bakgrunn for saken: 
 

Stillingen som kommuneoverlege i Fauske er hjemlet med 50 % st. Stillingen innebærer ansvar 

som medisinskfaglig rådgiver, smittevern og miljørettet helsevern. Stillingen har ikke vært fast 

besatt siden 2008. Stillingen har vært utlyst 4 ganger i løpet av perioden. Det har ikke vært mulig 

å rekruttere ny kommuneoverlege. For å ivareta forpliktelsen i forhold til å inneha en 

kommuneoverlege, har overlegefunksjonen i perioder vært fordelt mellom 2 – 3 leger. 

Det haster dermed med utlysning for å få på plass tilsetting i stillingen som kommuneoverlege. 

Det siste året har kommuneoverlegefunksjonen vært fordelt mellom Helga Rørvik og Terje 

Blekastad. Rørvik har hånd om det som vedrører smittevern, mens Blekastad har hatt hånd om 

det øvrige. Dr. Blekastad har sagt opp sin del av stillingen med virkning fra 01.11.2012. Det 

innebærer at Fauske kommune i dag ikke har kommuneoverlege. 

 

I september 2012 ble det utarbeidet et notat om hvilke tiltak som kunne være aktuelt for å 

rekruttere kommuneoverlege. Notatet (se vedlegg) 

 

1. Kommuneoverlege i kombinasjon med 50 % stilling som fastlege  

2. Seksjonerte oppgaver fordelt på mange fastleger 

3. Kommuneoverlege kombinert med offentlige legeoppgaver knyttet til akuttplasser (pre - 

obs) og legevakt 

 

Det må opprettes ny stillingshjemmel som fastlege for å kunne gå inn på dette alternativet. 

 

Notatet er utarbeidet av Helga Rørvik, Terje Blekastad og Siv Johansen. De konkluderer med at 

tiltak 1 er det mest aktuelle alternativet for å rekruttere ny kommuneoverlege.  

 

Saksopplysninger: 

 

Oppretting av 50 % stillingshjemmel som fastlege som kan utlyses i kombinasjon med 50 % 

stilling som kommuneoverlege har vært behandlet både i Allmennlegeutvalget og i 



Samarbeidsutvalget for leger. Begge utvalg tilrår å opprette en ny hjemmel slik at stillingen kan 

lyses ut som 100 % stilling. 

 

Fauske kommune har i dag 9 fastlegehjemler. På Helfos sider framkommer det at det nesten ikke 

er ledig kapasitet hos kommunens fastleger. Dette medfører at pasientene i realiteten ikke har 

reell mulighet til å velge fastlege. 

 

I «Forskrift om fastlegeordning i kommunene» fra 2012 er bl.a. kravene til fastlegens allmenne 

tilgjengelighet innskjerpet. Dette har medført at flere av legene har bedt om å få redusert 

listelengdene sine for å kunne imøtekomme kravene. 

 

Samhandlingsreformen medfører også at behovet for fastlege er økende bl.a. med tanke på at 

pasienter tidligere skrives ut fra sykehus, og får i perioder et større behov for å konsultere sin 

fastlege.  

 

Med bakgrunn i dette, er det behov for å øke antallet fastlegehjemler. 

 

Det er ikke budsjettert for ny fastlegehjemmel, men regnskapstall viser at legenes inntjening i 

form av egenandeler og refusjoner er store. I tillegg er sentrale føringer så sterke på at det er 

behov for flere fastleger, at kommunene får et engangsbeløp på kr. 300 000 pr ny legehjemmel 

 

INNSTILLING : 
 

1. Det opprettes 50 % fastlegehjemmel. 

2. Kostnader til ny hjemmel dekkes ved at det blir økt inntjening i form av 

refusjoner og egenandeler. 

3. Det søkes tilskudd fra helsedirektoratet for å opprette ny fastlegehjemmel. 

4. Stillingen lyses ut som kommuneoverlege 50 % stilling i kombinasjon med 50 % 

stilling som fastlege. 

 

 

DRIF-004/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Det opprettes 50 % fastlegehjemmel. 

2. Kostnader til ny hjemmel dekkes ved at det blir økt inntjening i form av 

refusjoner og egenandeler. 

3. Det søkes tilskudd fra helsedirektoratet for å opprette ny fastlegehjemmel. 

4. Stillingen lyses ut som kommuneoverlege 50 % stilling i kombinasjon med 50 % 

stilling som fastlege. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/56      

      Arkiv sakID.:   13/14  Saksbehandler:  Stig Løvseth  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    005/13 DRIFTSUTVALG Dato:  23.01.2013 

 

 

 

REVISJON AV KULTURSTØTTEREGLEMENTET 

   

 
Vedlegg: 1. Eksisterende kulturstøttereglement 

2. Høringsforslag utsendt til lag/foreninger 15. november  

3. Endelig forslag fra administrasjonen  

4. Høringsuttalelser 

 

 

Saksopplysninger: 

 

Driftsutvalget har etter tildeling av kulturstøtte i 2012 bedt om en utredning og en revisjon av 

kulturstøttereglementet for Fauske kommune. 

Administrasjonen nedsatte da et utvalg bestående av Enhetsleder kultur, idrettskonsulent og leder 

for frivilligsentralen som har jobbet konkret med saken.  

Denne gruppas arbeid og tankegods ble lagt frem i Driftsutvalgsmøte 22. september som 

orientering basert på følgende hovedpilarer: 

 

 Barne- og ungdomsorganisasjoner skal tilgodeses. 

 Større forskjell på tilskudds-størrelser for dyr drift/billig drift 

 Kommunens egne ønsker og mål skal ivaretas gjennom støtteordningen. Dette skal 

fortrinnsvis gjøres gjennom et dialogbasert Partnerskap, hvor kommunen og frivillige 

virksomheter drøfter oppgaveløsning sammen om felles utfordringer.  

 

Signalene administrasjonen ga i dette møtet fikk gode tilbakemeldinger og administrasjonen har 

da jobbet med et konkret forslag til kulturstøttereglement (Vedlegg 2 – høringsforslag). 

Dette ble sendt ut til alle lag og foreninger på epost, og samtidig innkalt til dialogmøte rundt 

dette.  Dialogmøtet ble avholdt 28. november. Her var det tett på 20 organisasjoner som møtte. 

Endelig høringsfrist har vært 15. desember 2012 for skriftlige tilbakemeldinger ut over de som 

ble gitt i møte. 

 

Hovedtrekkene i revisjonen (som både er innbefattet i høringsforslag og endelig forslag fra 

administrasjonen) er: 

 

a) Kulturstøtte kun til lag og foreninger (Gjelder §4 og siste kulepunkt §5) 

Tidligere har privatpersoner også kunnet søke.  I den tiårsperioden 

kulturstøttereglementet har eksistert, har det vært relativt få søknader om kulturstøtte fra 

privatpersoner.  Likeledes er det administrasjonens anbefaling i forhold til nytt reglement, 

at dette ses opp mot kommunens aktive folkehelsearbeid hvor frivillige organisasjoner 

utgjør en stor del kommunens aktivitetsretta tiltak.  En slik endring vil verdsette 

frivilligheta og gjøre det lettere skaffe denne oppmerksomhet. 



For å kunne vise at dette er en eksisterende forening kreves det derfor at foreningen er 

registrert i Frivillighetsregistret.  De aller fleste foreninger er registrert der, for å kunne 

motta momskompensasjon og grasrotstøtte. 

 

b) Dialogbasert partnerskap 

Alle som mottar tilskudd skal skrive partnerskapsavtale med Fauske kommune hvor 

partene har et felles mål eller strategier for aktivitet før mottak av tilskuddet. 

Partnerskapsavtalen skal inneholde mål, ansvar og oppgavefordeling for et spesifikt 

tilbud/aktivitet. I utgangspunktet er det foreningens formål som er utgangspunkt for hva 

partnerskapet innebærer, men skjer i dialog med kommunen og kommunens ulike behov. 

 

c) Driftstilskudd blir Grunntilskudd (§9 og 10) 

I høringsforslaget har administrasjonen valgt å beholde §9, da dette er punkt som er blitt 

inkorporert i kulturstøttereglementet etter egen sak i 2008.  Dette er så pass ferskt at det 

allerede har innarbeidet det tankegods som nå ønskes innarbeidet.   

I høringsforslaget var det innarbeidet en vesentlig endring av punkt 10 i forhold til det 

eksisterende reglement.  Men med basis i de høringsuttalelser som er kommet inn, hvor 

det ønskes en tilsvarende ordning for idrett, og allmenne kulturorganisasjoner, som for 

kor og korps, ser administrasjonen at dette skaper forutsigbarhet og er gode objektive 

kriterier for størrelsene på kulturtilskuddene.  Det er imidlertid slik at for å få til en 

variasjon mellom foreninger som har høye utgifter/aktivitet og de mer sosiale foreninger 

skal det da være forskjell i tilskudds-størrelser.  Dette er innarbeidet i endelig forslag til 

kulturstøttereglement (Vedlegg 3). 

Alle Grunntilskudd blir utregnet slik: 

1. Grunnbeløp – dette er forskjellig fra voksne og barn, og mellom ordningene 

kor/korps, idrett/friluftsliv og allmenne kulturorganisasjoner. Dette grunnet at 

kor/korps og idrett/friluftsliv har en dyr drift/aktivitetsretta drift, mens allmenne 

kulturorganisasjoner har stor grad av sosiale foreninger. 

2. Beløp per medlem – som overnevnte punkt er dette forskjellig  fra voksne og 

barn, og mellom ordningene.   

 

Kor/korps-ordningen har også tilskudd til dirigent, da dette er svært profesjonalisert 

innenfor dette frivillige området. 

 

d) §11-14 forsvinner 

Når grunnstøtta blir mer enn støtte til «frimerker og glansbilder», som et billedlig uttrykk, 

vil foreningene få større grunnlag for disponere sine midler på en mer demokratisk 

metode.  Dette gjør at ordningene med underskuddsgaranti, grendehusmidler, særskilte 

tiltak og private anlegg foreslått tatt vekk.  Det har tradisjonelt vært lite midler som har 

vært tildelt til disse ordningene og det skyldes også at det har vært relativt byråkratiske 

ordninger hvor merarbeidet har gjort at foreningene ikke har benyttet disse.  De tilskudd 

som tidligere har vært gitt i disse paragrafene inkorporeres i grunntilskuddet, og ingen 

foreninger vil «miste» noe tilskudd grunnet dette. 

 

e) Festivaltilskudd (ny §15) 

Fauske kommune har tidligere år gitt festivalene i kommunen eget tilskudd uten at dette 

har vært definert som egen paragraf i kulturstøttereglementet.  Det er viktig at festivalene 

har egne tiltak rettet mot barn og unge, og det er et kriterium for å kunne motta støtte. 

 

 



 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Det endelige forslaget til kulturstøttereglement for Fauske kommune framstår som et moderne og 

framtidsretta reglement.  Satsninga på barn og unge, og folkehelseperspektivet er vesentlig 

ivaretatt. 

 

Partnerskap som arbeidsform vil gjøre kommunen rustet for en enda bedre dialog med 

frivilligheta, og gjør at foreningslivet også får mulighet til å være nyskapende i sin drift. 

 

Konsensusen om at det bør være objektive kriterier som er utgangspunkt for størrelsene i 

kulturstilskuddene som har vært mellom kommune og frivilligheta rundt dette tema, i de 

dialogmøter som har vært og høringsuttalelser tilsier at vi «snakker samme språk», og gjør at 

reglementet er lett å forstå. 

 

Med de foreslåtte ordningene vil arbeidet rundt kulturstøtten endres.  Det blir mindre vurdering i 

saksbehandlingen, da det stort sett er objektive kriterier som slår inn, og mer arbeid i 

partnerskapsarbeidet.  Men dette arbeidet vil virke toneangivende og skape enda bedre relasjoner 

mellom kommune og frivilligheta. 

 

 

 

INNSTILLING : 
 

1)  «Kulturstøttereglement for Fauske kommune» (vedlegg 3) vedtas.  Ordningene 

iverksettes umiddelbart. 

 

 

DRIF-005/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Anne Grethe Lund (AP) foreslo: 

1. Kulturstøtten for 2013 deles ut i hht gjeldende retningslinjer. 

 

2. Saken returneres rådmannen, som bes utrede følgende tilleggsmomenter i saken: 

a. Vurdere om sertifisering som «rent idrettslag» kan stilles som krav til idrettslag 

for å få tilskudd. 

b. Vurdere om grunntilskudd til kor/korps/friluftsliv/allmenne kulturorganisasjoner 

kun skal tildeles aktiviteter knyttet til barn og unge under 18 år. 

c. Se på en modell for grunntilskudd der grunnbeløp og beløp pr medlem avhenger 

av det totale beløpet som er avsatt i budsjettet, og at det er forholdstall som 

tildeling. 

d. Vurdere om kun hovedlaget i et idrettslag/forening skal kunne søke grunntilskudd, 

eller om undergrupper skal kunne søke selvstendig. 

e. Vurdere om kor/korps/idrett/friluftsliv/allmenne kulturorganisasjoners kan 

behandles likt ved tildeling av grunntilskudd. 

f. Beholde om § om tilskudd til særskilte tiltak. Vurdere om en fast % av den totale 

potten til kulturstøtte holdes av til slike søknader. Egne søknader som behandles i 

driftsutvalget. 

g. Vurdere konsekvenser av å fjerne § 13 og 14. 

 



3. Saken tas opp til endelig behandling senest i driftsutvalgets junimøte. 

 

 

AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

VEDTAK: 

1. Kulturstøtten for 2013 deles ut i hht gjeldende retningslinjer. 

 

2. Saken returneres rådmannen, som bes utrede følgende tilleggsmomenter i saken: 

a. Vurdere om sertifisering som «rent idrettslag» kan stilles som krav til idrettslag 

for å få tilskudd. 

b. Vurdere om grunntilskudd til kor/korps/friluftsliv/allmenne kulturorganisasjoner 

kun skal tildeles aktiviteter knyttet til barn og unge under 18 år. 

c. Se på en modell for grunntilskudd der grunnbeløp og beløp pr medlem avhenger 

av det totale beløpet som er avsatt i budsjettet, og at det er forholdstall som 

tildeling. 

d. Vurdere om kun hovedlaget i et idrettslag/forening skal kunne søke grunntilskudd, 

eller om undergrupper skal kunne søke selvstendig. 

e. Vurdere om kor/korps/idrett/friluftsliv/allmenne kulturorganisasjoners kan 

behandles likt ved tildeling av grunntilskudd. 

f. Beholde om § om tilskudd til særskilte tiltak. Vurdere om en fast % av den totale 

potten til kulturstøtte holdes av til slike søknader. Egne søknader som behandles i 

driftsutvalget. 

g. Vurdere konsekvenser av å fjerne § 13 og 14. 

 

3. Saken tas opp til endelig behandling senest i driftsutvalgets junimøte. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder kultur til videre forføyning    
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SAMARBEIDSAVTALE MELLOM FAUSKE KOMMUNE OG FAUSKE IDRETTSRÅD 

   

 
Vedlegg: Samarbeidsavtalen 

 

Sammendrag: 
 

Fauske Idrettsråd (FIR) er et overordnet organ for idretten i Fauske Kommune (FK). På 

bakgrunn av innspill fra Idrettskretsen ønsker FIR å formalisere et samarbeid med FK. 

 

Saksopplysninger: 

 

FIR fikk en ny start etter noen år i dvale fra årsmøtet 2011. Det nye styret ønsker et formalisert 

samarbeid med FK. Samarbeidsavtalen er utarbeidet av FIR med utgangspunkt i mal fra Norges 

Idrettsforbund. FK har gjennom prosessen vært representert ved Fagleder park/ idrett. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

En samarbeidsavtale mellom FIR og FK vil fremme FIR’s rolle i fauskeidretten, og tydeliggjør 

oppgaver og kommunikasjon mellom partene.  

 

 

INNSTILLING : 
 

Driftsutvalget godkjenner Samarbeidsavtalen slik den er fremlagt. Ordfører underskriver 

avtalen på vegne av Fauske kommune. 

 

 

DRIF-006/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Driftsutvalget godkjenner Samarbeidsavtalen slik den er fremlagt. Ordfører underskriver 

avtalen på vegne av Fauske kommune. 

 
 

 

Rett utskrift bekreftes 

 



Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Fagleder idrett til videre forføyning    
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KOMMUNAL PLAN FOR IDRETT, FYSISK AKTIVITET OG FRILUFTSLIV- 

PLANENS ANLEGGSDEL - PRIORITERING AV SPILLEMIDDELSØKNADER 2013 

   

 

 

Sammendrag: 
 

Kultur- og Kirkedepartementet har pålagt kommunene årlig rullering av  ”kommunedelplan for 

anlegg og områder for idrett og friluftsliv – planens anleggsdel for 2010-2013”.  

 

Forslag til prioritert rekkefølge spillemidler 2012. Denne prioriteringen er utarbeidet sammen 

med Fauske Idrettsråd. 

Det jobbes nå med revidering av kommunedelplan for fysisk aktivitet, idrett og friluftsliv 2013-

2017 som er estimert ferdig høsten 2013. 

 

 

Følgende anlegg ble avsluttet etter utdeling spillemidler 2013: 

 

Motorsportanlegg i Dråvika. Penger er utbetalt, samt tilbakebetalt fond for forskuttering. 

 

 

Følgende anlegg/tiltak er ferdigstilt, men har ikke mottatt tilsagn om midler i 2012:  
 

Holtanlia Alpinsenter  

- Servicebygg  godkjent søknadssum  kr. 840.000,- 

- Garasje   godkjent søknadssum  kr. 778.000,- 

 

Fauske Fritidssenter 

- Dekke og ventilasjon godkjent søknadssum kr. 365.252,- 

Valnesfjord kunstgress 

- Kunstgressdekke tidl. godkjent søknadssum kr1.720.000,- 

 

Klungsetmarka skianlegg 

- Utvidelse av løypetrase godkjent søknadssum kr 700.000,- 

- Speakerbu       godkjent søknadssum kr 201.000,- 

- Snøproduksjonsanlegg    kr 700.000,- 

 

 

Saksopplysninger: 

 



Det er foretatt enkelte rokeringer og endringer på prioriteringer mellom anlegg, og det er justert 

inn nye priser på noen anlegg. 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Prioritering av anlegg 

 

   

Nr.1-2 

Holtanlia, Klubbhus, servicebygg/varmestue og garasje/lagerbygg for utstyr prioriteres som 1 da 

dette anlegget har lenge vært ferdigstilt -  tot. kost kr. 1 618 000,-. Fauske I.L. Holtanlia 

alpinsenter har bygget snøproduksjonsanlegg. Klubbhus, servicebygg, varmestue og garasje 

lagerbygg er nødvendige fasiliteter for å få et fullverdig anlegg.  Fauske Kommune har gjennom 

forskutteringsfond bidratt til ferdigstillelse – totalt forskuttert kr 1.620.000,- 

 

Nr 3 

Valnesfjord Kunstgressbane ble fullfinansiert da kommunen innstilte tilskudd på kr 1.1 mill. Et 

anlegg som er starten på et samarbeidsprosjekt mellom alle fotballklubbene i kommunen.  

 

Nr.4-5 

Fauske Fritidssenter rehabiliterer dekket på bowlingbane, samt ventilasjonsanlegg. Anlegget er 

ferdigstilt ved hjelp av kommunens forskutteringsfond. Totalt forskuttert 356.252,-. 

 

Nr.6 

Klungsetmarka snøproduksjonsanlegg er realisert gjennom kommunal forskuttering utenom 

fondet – kr 700.000,-. Anlegget ble ferdigstilt januar 2011. Anlegget gir muligheter for 

snøforhold på selv ved lite snøfall. Driftes av Fauske IL. 

 

Nr.7  

Speakerbu Klungsetmarka skistadion – kompletterer anlegget i Klungsetmarka. Forskuttert kr 

201.000,- 

 

Nr.8 

Utvidelse lyssetting av Klungsetmarka samt rehabilitering stadionområdet. Forskuttert kr 

700.000,- 

 

Nr. 9 Finneid Kunstgress 

Fullfinansiert anlegg, klar for byggestart sommeren 2013.  

 

 

Ikke finansierte anlegg, ikke spillemiddelsøknad i år. 

 

Nr. 10 

Valnesfjord flerbrukshall med skytterbane og sosiale rom.  Valnesfjord IL er et meget aktivt 

idrettslag med følgende aktiviteter: håndball, ski, orientering, friidrett og fotball. Skytebanen vil 

gi et løft for et aktiv skyttermiljø. Hallen vil også være et kulturbygg for et rikt kulturliv. 

 

Nr.11 

Fotballhall Fauske Sprint – ikke mottatt søknad for kommende år… 



 

Nr.12  

Dansens Hus 

 

Nr.13 

Rehabilitering av gulv Fauske Idrettshall 

 

Nr 14 

Klatrevegg Fauske Fritidssenter 

 

 

Nærmiljøanlegg  

 

Nr 1 Hjerteløypa Valnesfjord 

Et meget godt prosjekt i regi av Valnesfjord Nærmiljøutvalg. Prosjektet er foreløpig ikke fullt i 

orden av fylket, da det bla mangler avtale med grunneiere. Det jobbes fortløpende med saken i 

dialog med Nordland Fylkeskommune 

 

 

INNSTILLING : 
 

Driftsutvalget vedtar prioritering spillemiddelsøknader Fauske Kommune 2013 som vurdert i 

saksutredningen. 

 

 

DRIF-007/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Driftsutvalget vedtar prioritering spillemiddelsøknader Fauske Kommune 2013 som 

vurdert i saksutredningen. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Fagleder idrett til videre forføyning    

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


